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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o poprowadzenie rozmów z żużlową Unią Tarnów w zakresie 
współfinansowania działalności klubu. Jako Tarnów nie możemy dopuścić do tego, że klub nie 
będzie rywalizował w tym sezonie lub jego działalność stanie pod znakiem zapytania. 

Związek Tarnowa z żużlem jest nierozerwalny, a władze miasta powinny dołączyć się do grona 
sponsorów, wspierać Grupę Azoty w utrzymywaniu tarnowskiej drużyny. Tarnów powinien być na 
drugim miejscu pod kątem nakładów na tarnowski klub biorąc pod uwagę podział ,,tortu 
sponsoringowego”. Musimy ten klub, tą dyscyplinę traktować poważnie, bo właśnie w niej jako 
Tarnów odnosiliśmy największe sukcesy i to mecze żużlowe gromadzą największą liczbę fanów. 

                                                                                                     Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


